
ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 
 
Από  το  αριθ.17/11-12-2017 πρακτικό τακτικής συνεδρίασης του δημοτικού Συμβουλίου Ξάνθης, 
 
 Αριθ. Απόφασης 352                            Περίληψη 

Τροποποίηση της με αριθμ.36/2017 προγενέστερης απόφασης του 
Δημοτικού Συμβουλίου Ξάνθης σχετικά με την «Προγραμματική 
σύμβαση μεταξύ Δήμου Ξάνθης και ΔΙΑΑΜΑΘ ΑΑΕ για τη 
«Λειτουργική αναβάθμιση συστήματος συλλογικής εναλλακτικής 
διαχείρισης συσκευασιών ή και άλλων προϊόντων κατά την έννοια του 
Νόμου 2939/2001 και βελτίωση μεθοδολογίας Διαχείρισής του - 
Υποστηρικτικές ενέργειες Δήμου ΞΑΝΘΗΣ», ορισμός εκπροσώπων 
του Δήμου στην Κοινή Επιτροπή Παρακολούθησης της σύμβασης & 
εξουσιοδότηση Δημάρχου Ξάνθης για την υπογραφή της» 

 
Στην Ξάνθη και στο Δημαρχιακό κατάστημα, σήμερα 11 Δεκεμβρίου 2017 ημέρα Δευτέρα και ώρα 18:30, 
συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο Ξάνθης, στην αίθουσα των συνεδριάσεων του, 
ύστερα από την 52158/7-12-2017 έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου του Δημοτικού Συμβουλίου που 
επιδόθηκε σύμφωνα με το Νόμο στο καθένα από τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου και κοινοποιήθηκε 
στο Δήμαρχο Ξάνθης και με την προεδρία του Προέδρου Δρεμσίζη Ιωάννη για να συζητήσει και να πάρει 
αποφάσεις στα παρακάτω θέματα της ημερήσιας διάταξης. 
Αφού διαπιστώθηκε νόμιμη απαρτία, γιατί σε σύνολο 41 δημοτικών Συμβούλων, βρέθηκαν παρόντες 36 
δημοτικοί σύμβουλοι, δηλαδή: 
ΠΑΡΟΝΤΕΣ
1) Δρεμσίζης Ιωάννης (Πρόεδρος) 
2) Αγκόρτσας Απόστολος 
3) Ανταμπούφης Νικόλαος 
4) Γιαννώτα Θεοδώρα 
5) Γκιρτζίκη Αλεξία 
6) Γουναρίδης Στυλιανός 
7) Δημούδη Χρυσούλα 
8) Ηλιάδης Θωμάς 
9) Θεοδωρίδης Αναστάσιος 
10) Ιγιαννίδης Στέφανος 
11) Καμαρίδης Ιπποκράτης  
12) Καρά Αχμέτ 
13) Καρά Οσμάν Χασάν Λεβέντ 
14) Κιρατζή Ερκάν 
15) Κολλάρος Γεώργιος 
16) Κυριακίδης Αλέξανδρος 
17) Μιχαλοπούλου Αλίκη 
18) Μούρκας Χρήστος 

19) Μπεκήρ Ογλού Σουά 
20) Μπογιάρ Αχμέτ Σελαϊντήν 
21) Μποζ Ραμαδάν 
22) Μυλωνάς  Γεώργιος 
23) Παπαδόπουλος Κυριάκος 
24) Παρτσαλίδου Δέσποινα 
25) Ρεκάρης Μιχαήλ Χρυσοβαλάντης 
26) Σδρέβανος Μαρίνος 
27) Ταρενίδης Παναγιώτης 
28) Τριανταφυλλίδης Κων/νος 
29) Τσαρεκτσή Τζενάν 
30) Τσέπελης Εμμανουήλ 
31) Τσιακίρογλου Σωτήριος 
32) Φανουράκης Εμμανουήλ 
33) Χαριτωνίδου Ειρήνη 
34) Χασάν Ογλού Ορχάν 
35) Χασάν Ογλού Φερτούν 
36) Χατζηευφραιμίδης Ιορδάνης 

ΑΠΟΝΤΕΣ
1) Λομβαρδέας Μιχαήλ 
2) Λύρατζης Πασχάλης 
3) Μπαντάκ Σιαμπάν 

4) Πυρνάρη Ειρήνη 
5) Τσεγγελίδης Ιωάννης 

(οι οποίοι δεν προσήλθαν αν και προσκλήθηκαν νόμιμα)     
 
Στη συνεδρίαση παραβρίσκεται ο Δήμαρχος Ξάνθης κ. Χαράλαμπος Δημαρχόπουλος 
 
Γίνεται μνεία ότι ο δημοτικός σύμβουλος Τριανταφυλλίδης Κωνσταντίνος αποχώρησε οριστικά από τη 
συνεδρίαση πριν τη συζήτηση του 12ου θέματος, οι δημοτικοί σύμβουλοι Καρά Οσμάν Χασάν Λεβέντ, 
Μπεκήρ Ογλού Σουά, Μπογιάρ Αχμέτ Σελαϊντήν, Ρεκάρης Μιχαήλ Χρυσοβαλάντης, Τσαρεκτσή Τζενάν 
αποχώρησαν οριστικά από τη συνεδρίαση μετά την ψήφιση του 12ου θέματος της ημερήσιας διάταξης, ο 
δημοτικός σύμβουλος Παπαδόπουλος Κυριάκος κατά τη συζήτηση του 15ου θέματος αποχώρησε οριστικά 
από τη συνεδρίαση, ο δημοτικός σύμβουλος Απόστολος Αγκόρτσας μετά την ψήφιση του του 15ου θέματος 
αποχώρησε οριστικά από τη συνεδρίαση, η δημοτική σύμβουλος Αλίκη Μιχαλοπούλου μετά την ψήφιση του 
16ου θέματος αποχώρησε οριστικά από τη συνεδρίαση και η δημοτική σύμβουλος Χρυσούλα Δημούδη 
αποχώρησε οριστικά από τη συνεδρίαση κατά τη συζήτηση του 19ου θέματος της ημερήσιας διάταξης 
 
Ο Πρόεδρος Δρεμσίζης Ιωάννης κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου και έθεσε 
υπόψη του συμβουλίου στο 19ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, την αριθ.πρωτ.50656/27-11-2017 εισήγηση της 
Δ/νσης Περιβάλλοντος και Ποιότητας Ζωής, η οποία έχει ως εξής:  
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 «ΣΧΕΤ.: α) Τα με αρ. πρωτ. 6932/01-11-2017, 7018/22-11-2017 και 7032/23-11-2017 έγγραφα της 
Αναπτυξιακής Ανώνυμης Εταιρείας Διαχείρισης Απορριμμάτων Ανατολικής Μακεδονίας-Θράκης Α.Ε. 
(∆Ι.Α.Α.ΜΑ.Θ. A.Α.Ε.), β) Το με αρ. 20/2017 Πράξης της Υπηρεσίας Επιτρόπου του Ν. Ξάνθης 
Σύμφωνα με τα (α) ανωτέρω σχετικά έγγραφα της ΔΙΑΑΜΑΘ ΑΑΕ και για την εναρμόνιση με τις υποδείξεις 
του (β) σχετικού εγγράφου, αναδιατυπώνεται το άρθρο 4 «Ποσά και όροι χρηματοδότησης – Πρόγραμμα 
πληρωμών» (χωρίς την τροποποίηση του οικονομικού αντικειμένου της σύμβασης). 
Συγκεκριμένα, το άρθρο 4 της απόφασης 36/2017 του Δημοτικού Συμβουλίου Ξάνθης τροποποιείται και 
αντικαθίσταται ως εξής: 
ΑΡΘΡΟ 4. ΠΟΣΑ ΚΑΙ ΟΡΟΙ ΧΡΗΜΑΤΟΔΟΤΗΣΗΣ - ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ ΠΛΗΡΩΜΩΝ 
Το συνολικό κόστος της παρούσας προγραμματικής σύμβασης εκτιμάται στο ποσό των τριάντα χιλιάδων 
πεντακοσίων δέκα οκτώ ευρώ και τριών λεπτών (30.518,03€) πλέον ΦΠΑ 24% εκ επτά χιλιάδων τριακοσίων 
είκοσι τεσσάρων ευρώ και τριάντα λεπτών (7.324,33€) και στο σύνολο στο ποσό των τριάντα επτά χιλιάδων 
οκτακοσίων σαράντα δύο ευρώ και τριάντα έξι λεπτών (37.842,36€). Το αντικείμενο της σύμβασης θα 
χρηματοδοτηθεί από πόρους του συμβαλλόμενου στην παρούσα Δήμου Ξάνθης σύμφωνα με την ανάλυση που 
αναφέρεται στο συνημμένο ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ ΙΙ. Στο συνολικό ποσό αυτό συμπεριλαμβάνονται εκτιμήσεις για όλα 
τα έξοδα λειτουργίας της σύμβασης, οι νόμιμες κρατήσεις, φορολογήσεις, λοιπές δαπάνες και κάθε άλλη 
απρόβλεπτη δαπάνη. Σε καμία περίπτωση το ποσό που θα εκταμιευτεί δε θα υπερβαίνει το παραπάνω όριο. 
Το πρόγραμμα πληρωμών του έργου του αντικειμένου της παρούσας Προγραμματικής Συμβάσεως εξειδικεύεται 
στο ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ ΙΙ της συμβάσεως. Τα χρήματα καταβάλλονται από τον συμβαλλόμενο Δήμο Ξάνθης 
σύμφωνα με τον επιμερισμό που αναφέρεται στο ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ ΙΙ. 
Η αποπληρωμή κάθε επιμέρους έργου/ενέργειας θα γίνεται τμηματικά και ανά τρίμηνο, μετά την παράδοσή 
του/της (όπου αυτό απαιτείται) και τον αντίστοιχο έλεγχο, την παραλαβή και αποδοχή από την Κοινή Επιτροπή 
Παρακολούθησης η οποία θα συντάσσει προς τούτο σχετική βεβαίωση. 
Για την κάλυψη του ανωτέρω κόστους λήφθηκε υπόψη ο Προϋπολογισμός του Οικονομικού έτους 2017 του 
Δήμου Ξάνθης και συγκεκριμένα η εγγραφή της σχετικής δαπάνης στον ΚΑ 02.20.6277.02. 
Για κάθε πληρωμή η ΔΙ.Α.Α.ΜΑ.Θ. Α.Α.Ε. παραδίδει στο Δήμο Ξάνθης τιμολόγια, σύμφωνα με την ισχύουσα 
νομοθεσία. Τόπος πληρωμής ορίζονται τα γραφεία της ΔΙ.Α.Α.ΜΑ.Θ. Α.Α.Ε. στην Κομοτηνή. 
Αντίστοιχα τροποποιείται το «Παράρτημα Ι -ΤΕΧΝΙΚΗ ΠΕΡΙΓΡΑΦΗ» και το «Παράρτημα ΙΙ - Ανάλυση 
δαπανών - Πρόγραμμα Πληρωμών», έτσι ώστε οι υπολογισμοί του κόστους να προκύπτουν από την 
εκτιμώμενη παραγόμενη ποσότητα των ανακυκλώσιμων υλικών συσκευασίας, ως ποσοστό της συνολικής 
παραγόμενης ποσότητα των Αστικών Στερεών Αποβλήτων (ΑΣΑ). 
Παρακαλώ να εισηγηθείτε στο Δημοτικό Συμβούλιο για:  
Να εγκρίνει την τροποποίηση της 36/2017 απόφασης του Δημοτικού Συμβουλίου Ξάνθης για την 
προγραμματική σύμβαση μεταξύ Δήμου Ξάνθης και ΔΙΑΑΜΑΘ ΑΑΕ για τη «Λειτουργική αναβάθμιση 
συστήματος συλλογικής εναλλακτικής διαχείρισης συσκευασιών ή και άλλων προϊόντων κατά την έννοια του 
Νόμου 2939/2001 και βελτίωση μεθοδολογίας Διαχείρισής του - Υποστηρικτικές ενέργειες Δήμου Ξάνθης».  
 Επακολούθησε συζήτηση η οποία βρίσκεται καταγεγραμμένη σε ηλεκτρονική μορφή που τηρείται στο 
αρχείο του γραφείου του Δημοτικού Συμβουλίου. 

Αμέσως μετά ο Πρόεδρος έδωσε το λόγο στο δημοτικό σύμβουλο Σωτήριο Τσιακίρογλου οποίος στην 
τοποθέτησή του μεταξύ άλλων είπε: «Υπήρχε ο νόμος 2939/2010 όπου εκεί δεν προβλεπόταν να παίρνουν 
χρήματα για τα ανακυκλώσιμα υλικά. Έχουμε τροποποίηση τώρα το 2017 με το Ν.4496 στο άρθρο 9 λέει ότι 
κατά τη διαμόρφωση του κανονισμού τιμολόγησης προσδιορίζονται τέλη που καταβάλλονται από τους ΟΤΑ 
για τα ανακυκλώσιμα. Εδώ έχουμε τη ΔΙΑΑΜΑΘ η οποία μας έχει παραχωρήσει φορτηγά, μας έχει 
παραχωρήσει και κάδους. Τα φορτηγά τα έχει πάρει με πρόγραμμα, τους κάδους τους έχει πάρει με 
πρόγραμμα, τους έχει παραχωρήσει σε εμάς, εμείς πληρώνουμε τη συντήρηση των φορτηγών, πληρώνουμε τα 
καύσιμα των φορτηγών οπότε η ΔΙΑΑΜΑΘ δεν έχει κανένα έξοδο. Και δεν έχει κανένα έξοδο κτήσης αυτών 
των πραγμάτων τα οποία τα έχει παραχωρήσει σε εμάς. Αυτό είναι το ένα σκέλος. Από την άλλη μεριά η 
ΔΙΑΑΜΑΘ παίρνει κάποια χρήματα ανάλογα με τον όγκο, από τον ιδιώτη που είναι στο χώρο που παίρνει τα 
ανακυκλώσιμα υλικά. Το θέμα είναι ότι δεν υπάρχει μια οικονομοτεχνική μελέτη που όφειλε να κάνει η 
ΔΙΑΑΜΑΘ εάν θεωρηθεί μια εταιρία σοβαρή προκειμένου να ζητήσει τα χρήματα. Εμείς βάσει ποιας 
κατάστασης θα δώσουμε χρήματα; Αυτό που θα πούνε οι διοικούντες στη ΔΙΑΑΜΑΘ. Και ξέρετε ότι οι 
διοικούντες πάντα έχουν όρεξη και ζητούν περισσότερα. Εμείς, εάν δεν υπάρξει οικονομοτεχνική μελέτη 
ψηφίζουμε κατά του συγκεκριμένου θέματος». 

Στη συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε το λόγο στο δημοτικό σύμβουλο Γεώργιο Κολλάρο οποίος στην 
τοποθέτησή του μεταξύ άλλων είπε: «Εμείς έχουμε καταψηφίσει έτσι κι αλλιώς τη συμμετοχή σ’ αυτές τις 
διαδικασίες και λέω ότι το κόστος της απόφασης της σημερινής είναι τελείως άδικο. Θα το καταψηφίσουμε 
έτσι κι αλλιώς από λόγους αρχής. Δεν μπορεί κάποιος που θα αποφασίσει να αυξήσει τα πράγματα να τα 
χρεώνει στην Ξάνθη χωρίς αντίκρισμα. Η Καβάλα έχει δικό της κομμάτι να τα πετάει. Εδώ έχουμε τον 
ΣΔΑΝΞ. Η ΔΙΑΑΜΑΘ τι λεφτά είναι αυτά που θέλει επιπλέον. Το διάβασα τι είναι, δεν θα το ψηφίσουμε, θα 
είμαστε ενάντια συν τα όσα είπε ο κ. Τσιακίρογλου». 

Στη συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε το λόγο στο δημοτικό σύμβουλο Νικόλαο Ανταμπούφη οποίος στην 
τοποθέτησή του μεταξύ άλλων είπε: «Η ΔΙΑΑΜΑΘ είναι ένα εμπόδιο έτσι όπως λειτουργεί αυτή τη στιγμή. 
Το βρίσκουμε μπροστά μας κάθε φορά και δυστυχώς πριν κλείσει χρόνος επαληθεύτηκα στις εκτιμήσεις μου 
όταν κάναμε τη συζήτηση το Μάρτιο. Εκείνο που συμβαίνει είναι ότι αυτή τη στιγμή ο νομός μας και λέω για 
το νομό γιατί έχουμε τη σπάνια ευκαιρία να διαθέτουμε το ΣΔΑΝΞ που είναι μια διαδημοτική προσπάθεια 
και διαθέτει κι έναν ΧΥΤΑ με τα γνωστά προβλήματα αλλά με άδεια εδώ και πάρα πολλά χρόνια. Έναν 
ΧΥΤΑ που αυτή τη στιγμή ο σύνδεσμος τον διαθέτει και για ανάγκες πέραν του νομού Ξάνθης σε 
συνεργασία με τη ΔΙΑΑΜΑΘ. Και ενοίκιο δεν παίρνει. Η γνώμη μου είναι πως κάθε τέτοια δέσμευσή μας με 
τη ΔΙΑΑΜΑΘ μας απομακρύνει από μια πραγματική λύση που θα είναι αποτελεσματική σε σχέση με το 
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ζήτημα της διαχείρισης των απορριμμάτων.  Έτσι λοιπόν και σε συνάρτηση με τα προηγούμενα θα 
καταψηφίσουμε και τη συγκεκριμένη πρόταση, διατηρώντας επιπλέον και τις επιφυλάξεις μας σε σχέση με 
την απορία που εκφράστηκε πριν. Εάν ο λόγος για τον οποίο δίνουμε κάποια χρήματα στη ΔΙΑΑΜΑΘ 
συνάδει με όσα έχει παρατηρήσει και ο ελεγκτής από τα εντελλόμενα».      
 Τέλος ο Πρόεδρος κάλεσε το Σώμα ν’ αποφασίσει σχετικά. 

ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 
Ύστερα από διαλογική συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων, έχοντας υπόψη του την εν λόγω εισήγηση καθώς 
και το α) Τα με αρ. πρωτ. 6932/01-11-2017, 7018/22-11-2017 και 7032/23-11-2017 έγγραφα της 
Αναπτυξιακής Ανώνυμης Εταιρείας Διαχείρισης Απορριμμάτων Ανατολικής Μακεδονίας-Θράκης Α.Ε. 
(∆Ι.Α.Α.ΜΑ.Θ. A.Α.Ε.), β) Το με αρ. 20/2017 Πράξης της Υπηρεσίας Επιτρόπου του Ν. Ξάνθης,  

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ 
Τροποποιεί τη με αριθμό 36/2017 προγενέστερη απόφασή του σχετικά με την «Προγραμματική σύμβαση 
μεταξύ Δήμου Ξάνθης και ΔΙΑΑΜΑΘ ΑΑΕ για τη «Λειτουργική αναβάθμιση συστήματος συλλογικής 
εναλλακτικής διαχείρισης συσκευασιών ή και άλλων προϊόντων κατά την έννοια του Νόμου 2939/2001 και 
βελτίωση μεθοδολογίας Διαχείρισής του - Υποστηρικτικές ενέργειες Δήμου ΞΑΝΘΗΣ», ορισμός 
εκπροσώπων του Δήμου στην Κοινή Επιτροπή Παρακολούθησης της σύμβασης & εξουσιοδότηση Δημάρχου 
Ξάνθης για την υπογραφή της»  στο αποφασιστικό μέρος της και συγκεκριμένα το άρθρο 4 της απόφασης 
36/2017 του Δημοτικού Συμβουλίου Ξάνθης τροποποιείται και αντικαθίσταται ως εξής: 
ΑΡΘΡΟ 4. ΠΟΣΑ ΚΑΙ ΟΡΟΙ ΧΡΗΜΑΤΟΔΟΤΗΣΗΣ - ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ ΠΛΗΡΩΜΩΝ 
Το συνολικό κόστος της παρούσας προγραμματικής σύμβασης εκτιμάται στο ποσό των τριάντα χιλιάδων 
πεντακοσίων δέκα οκτώ ευρώ και τριών λεπτών (30.518,03€) πλέον ΦΠΑ 24% εκ επτά χιλιάδων τριακοσίων 
είκοσι τεσσάρων ευρώ και τριάντα λεπτών (7.324,33€) και στο σύνολο στο ποσό των τριάντα επτά χιλιάδων 
οκτακοσίων σαράντα δύο ευρώ και τριάντα έξι λεπτών (37.842,36€). Το αντικείμενο της σύμβασης θα 
χρηματοδοτηθεί από πόρους του συμβαλλόμενου στην παρούσα Δήμου Ξάνθης σύμφωνα με την ανάλυση που 
αναφέρεται στο συνημμένο ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ ΙΙ. Στο συνολικό ποσό αυτό συμπεριλαμβάνονται εκτιμήσεις για όλα 
τα έξοδα λειτουργίας της σύμβασης, οι νόμιμες κρατήσεις, φορολογήσεις, λοιπές δαπάνες και κάθε άλλη 
απρόβλεπτη δαπάνη. Σε καμία περίπτωση το ποσό που θα εκταμιευτεί δε θα υπερβαίνει το παραπάνω όριο. 
Το πρόγραμμα πληρωμών του έργου του αντικειμένου της παρούσας Προγραμματικής Συμβάσεως εξειδικεύεται 
στο ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ ΙΙ της συμβάσεως. Τα χρήματα καταβάλλονται από τον συμβαλλόμενο Δήμο Ξάνθης 
σύμφωνα με τον επιμερισμό που αναφέρεται στο ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ ΙΙ. 
Η αποπληρωμή κάθε επιμέρους έργου/ενέργειας θα γίνεται τμηματικά και ανά τρίμηνο, μετά την παράδοσή 
του/της (όπου αυτό απαιτείται) και τον αντίστοιχο έλεγχο, την παραλαβή και αποδοχή από την Κοινή Επιτροπή 
Παρακολούθησης η οποία θα συντάσσει προς τούτο σχετική βεβαίωση. 
Για την κάλυψη του ανωτέρω κόστους λήφθηκε υπόψη ο Προϋπολογισμός του Οικονομικού έτους 2017 του 
Δήμου Ξάνθης και συγκεκριμένα η εγγραφή της σχετικής δαπάνης στον ΚΑ 02.20.6277.02. 
Για κάθε πληρωμή η ΔΙ.Α.Α.ΜΑ.Θ. Α.Α.Ε. παραδίδει στο Δήμο Ξάνθης τιμολόγια, σύμφωνα με την ισχύουσα 
νομοθεσία. Τόπος πληρωμής ορίζονται τα γραφεία της ΔΙ.Α.Α.ΜΑ.Θ. Α.Α.Ε. στην Κομοτηνή. 
Αντίστοιχα τροποποιείται το «Παράρτημα Ι -ΤΕΧΝΙΚΗ ΠΕΡΙΓΡΑΦΗ» και το «Παράρτημα ΙΙ - Ανάλυση 
δαπανών - Πρόγραμμα Πληρωμών», έτσι ώστε οι υπολογισμοί του κόστους να προκύπτουν από την 
εκτιμώμενη παραγόμενη ποσότητα των ανακυκλώσιμων υλικών συσκευασίας, ως ποσοστό της συνολικής 
παραγόμενης ποσότητα των Αστικών Στερεών Αποβλήτων (ΑΣΑ). 
Κατά τα λοιπά η με αριθμό 36/2017 προγενέστερη απόφαση ισχύει ως έχει. 

Μειοψήφησαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Σωτήριος Τσιακίρογλου, Ανταμπούφης Νικόλαος, Ιπποκράτης 
Καμαρίδης και Γεώργιος Κολλάρος για τους λόγους που αναφέρονται στο ιστορικό μέρος της παρούσης 
απόφασης. 

Οι δημοτικοί σύμβουλοι Εμμανουήλ Φανουράκης, Αχμέτ Καρά, Ειρήνη Χαριτωνίδου, Μυλωνάς 
Γεώργιος ψήφησαν Λευκό. 
................................................................................................................................................................. 
 Συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφτηκε όπως ακολουθεί. 

ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 
Ο Πρόεδρος         Τα μέλη 

    Δρεμσίζης Ιωάννης                                        (Ακολουθούν υπογραφές) 
   (Υπογραφή) 

Ακριβές απόσπασμα 
Ξάνθη 14-12-2017 

Με εντολή Δημάρχου 
Η Ειδική Γραμματέας του Δημ.Σ/λίου 

 
 

Μαρία – Άννα Ανδρέου  
 
 

ΑΔΑ: ΩΦ9ΙΩΚ8-ΟΦ7


		2017-12-19T08:06:40+0200
	Athens




